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احمد خاتمی گفته: متاسفانه در حال حاضر ظرفیت برخی سیاسیون ما به اندازه ته استکان هم نیست و این به معنای

خودشیفتگی است؛ اکثر گروههای سیاسی در حال حاضر دچار خودشیفتگی سیاسی هستند.

در خطبههای نماز جمعه تهران مطرح شد؛ 

به گزارش اسپادانا خبر، حجتالاسلام والمسلمین سید احمد خاتمی، خطیب نماز جمعه تهران در خطبههای این نماز در
سخنانی ضمن تسلیت به مناسبت درگذشت آیتاالله سیدمحمود هاشمیشاهرودی، رئیس فقید مجمع تشخیص مصلحت نظام،
گفت: در خطبههای اول، سبک زندگی قرآنی را با الهام از قرآن مطرح کردیم، مراقب خودتان باشید و خودتان را نبازید. وی

با طرح این سؤال که چه میشود که بعضی از ما مراقب خودمان نباشیم؟، اظهار داشت: یک مانع، طرح عرفانهای انحرافی و
قلابی است و یکی دیگر نیز، خودشیفتگی است که انسان احساس کند خیلی آدمِ خوبی است؛ بُعد دیگر در عرصه سیاسی است،
چون اخلاق که فقط فردی و اجتماعی نیست، اخلاق سیاسی هم هست. خطیب نماز جمعه تهران با تأکید بر اینکه خودشیفتگی

در عرصه سیاسی نیز عامل سقوط است، گفت: کسی که در این عرصه خودشیفته شد، بیراهه میرود و ناتوان خواهد شد. راه
مقابله با خودشیفتگی سیاسی این است که انسان تحلیل و نظر دیگران را هم بشنود، کسی که باورش باشد که بهترین حرف

را خودش میزند، عامل سقوط است. حجت الاسلام والمسلیمن خاتمی دومین عرصه خودشیفتگی در بُعد سیاسی را،
کمتحملی و بیتحملی دانست و افزود: کسی که وارد عرصه سیاست میشود، باید تحملش به اندازه یک دریا و اگر نشد، به

اندازه یک نهر بزرگ باشد. متأسفانه ظرفیت بعضی از سیاسیون ما به اندازه ته استکان هم نیست. در جامعه آزاد اختلاف
سلیقه است، بگذاریم طرف مقابل حرفش را بزند، تحمل مخالف نقطه مقابل خودشیفتگی سیاسی است. وی اضافه کرد: بُعد

دیگر خودشفتگی در عرصه سیاسی، قومسالاری و باندسالاری است. اینکه هرکسی که عضو حزب من است بهتر از دیگران
میفهمد، این تعصب منفی و ضد ارزش است؛ این خودشیفتگی سیاسی در عرصه عمل است، نقطه مقابل آن شایسهسالاری

است. هر که شایسته است، مسئولیت بگیرد و هر که شایسته نیست، مسئولیت نگیرد.هر که لیاقت و شایستگی دارد، باید
مسئولیتها به او سپرده شود. حجت الاسلام والمسلمین خاتمی ضمن تبریک به مناسبت سالروز میلاد حضرت عیسی

مسیح(ع)، گفت: ترامپ دارد آبروی این پیامبر بزرگ انجیل را میبرد، بیتردید اگر حضرت عیسی در جمع ما بود، در خط
مقدم، ابراز تبری و انزجار از این جنایتکارانی که لکه ننگ مسیحیت هستند، خواهد شد. خطیب نماز جمعه تهران همچنین از

قوهقضائیه برای برخورد با مفسدان اقتصادی تشکر کرد و گفت: امیدواریم این تیغ علیه مفسدان اقتصادی همچنان تیز باشد.
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